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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 5. april 2022  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Torill Jørgensen, Arne Langset, Guri Bosness, Per Steinar Jakobsen, 

Tor Åge Tømmervik. 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen til møtet. 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Orientering ved Arne og Tor Åge. Har fått svar fra rådmannen. 3 alternativ til videre saksgang 

er forelagt Lag og foreninger. Avventer svar fra Idrettslag og Båtforeningen. 

  

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Helge har purret. Det kommer skilting om 50km/t ila våren. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt fra statsforvalteren. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 04/21 Nye bord til gapahuken på Tjøtta 

Saken står på vent. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik. 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Vi har sendt høringsuttalelse med fokus på parkering og søppelhåndtering. Johanne Markvoll 

i kommunen har bekreftet mottak og takket for innspill. 

Avventer fortsatt møteinnkalling fra kommunen for koordinering med grunneiere.  

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

Helge prøver å ta saken via politisk involvering. Tor Åge har snakket med Gunnar J. som er 

positivt til utfylling, og opparbeiding av en skikkelig parkeringplass.  

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Møte 4.april avdekket et klart flertall for å beholde flest mulig av trærne for i verne kultur, 

historisk miljø, ærverdighet og det naturlige parkpreget de setter på omgivelsene. Samtidig 

var det villighet til å fjerne enkelttrær for å ivareta stell av trærne og for å skape litt lys og luft 

til kirken. Ved kirkegården var det også aksept for å fjerne dobbelt-lønnen for å frigjøre 

gravplasser. Områdeutvalget skal bli kontaktet av Fellesrådet ift innspill til videre prosess. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

13/21 Boligmangel på Tjøtta. 
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Det planlegges med to boligfelt over Svinesveien. 

For å bøte på det umiddelbare behovet for fire hus tar områdeutvalget kontakt med 14 

fritidsboligeiere for å fremlegge behovet og oppfordre til salg eller utleie. 

 

 

3. Nye saker: 

01/22 Søknad fra Historielaget om midler til å dekke utgifter ifm arrangering av eldrekafe. Det 

søkes om kroner 15000 fordelt på tre arrangement. 

Søknaden innvilges enstemmig. Pengene utbetales etterskuddsvis. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- TBF tar imot strandryddekontainer. Maria Knapstad bestiller og informerer Roald Arne Hiller. 

- Midler/penger til bekjempelse av Kjempespringfrø blir fulgt opp av Helge Johansen. 

- FAU har skrevet brev til Ordfører ifm manglende oppfølging av Tjøtta oppvekstsenter. Tor 

Åge orienterte og det ble bestemt at Områdeutvalget skal følge opp med henvendelse til 

politikerne ift å sette handling bak ord om Bolyst 2022. 

- «Ha-seg tilskudd» 2020 har ikke blitt utbetalt pga uklarhet om avgrensingen, men det ble 

vedtatt at de som var nærmest skal få utbetalt prisen. 

- Det også diskutert hva kommunen bør gjøre med eldresentret hvis Lag og foreninger ikke 

ønsker å overta bygget. Det synes klart at et salg vil ta lang tid å gjennomføre. Flere mener 

bygget bør benyttes til sosiale formål som mottak av flyktninger og eldreomsorg, slik 

anlegget (inkl tomannsboligene) var ment for. Også her vil vi prøve å engasjere politikerne. 

 

Neste møte 10. mai 2022 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


